
Voorzitter: Verbeet

Tegenwoordig zijn 140 leden, te weten:

Abel, Agema, Albayrak, Aptroot, Atsma, Azough, Van
Beek, Besselink, Biskop, Blanksma-van den Heuvel, Blok,
Blom, Van Bochove, Boekestijn, Van Bommel, Bosma,
Bouchibti, Bouwmeester, Brinkman, Van der Burg,
Bussemaker, Van de Camp, Çörüz, Cramer, Crone, Van
Dam, Depla, Dezentjé Hamming, Dibi, Tony van Dijck,
Jan Jacob Van Dijk, Jasper Van Dijk, Dijksma, Dijssel-
bloem, Donner, Duyvendak, Eijsink, Ferrier, Fritsma, Van
Geel, Van Gennip, Van Gent, Gerkens, Van Gerven,
Gesthuizen, Van Gijlswijk, Gill’ard, Graus, Griffith, Van
Haersma Buma, Halsema, Van der Ham, Hamer,
Haverkamp, Heerts, Hessels, Van Heugten, Van Hijum,
Van der Hoeven, Ten Hoopen, Huizinga-Heringa, Irrgang,
Jacobi, Jager, Jansen, Joldersma, Kalma, Kamp, Kant,
Karabulut, Van der Knaap, Koopmans, Koppejan, Jules
Kortenhorst, Roland Kortenhorst, Koşer Kaya, De Krom,
Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen, Leijten,
Lempens, Luijben, Madlener, Marijnissen, Mastwijk, Van
Miltenburg, Neppérus, De Nerée tot Babberich, Nicolaï,
Omtzigt, Ormel, Ortega-Martijn, Ouwehand, De Pater-van
der Meer, Pechtold, Peters, Polderman, Poppe, Van Raak,
Remkes, Roefs, Roemer, De Rooij, De Roon, Rutte,
Samsom, Schermers, Schinkelshoek, Schippers,
Schreijer-Pierik, Smeets, Snijder-Hazelhoff, Spekman,
Spies, Van der Staaij, Sterk, Teeven, Thieme, Timmer-
mans, Ulenbelt, Van der Veen, Van Velzen, Vendrik,
Verbeet, Verburg, Verdonk, Vermeij, Van der Vlies,
Voordewind, Jan de Vries, Waalkens, Weekers, Wijn,
Wilders, De Wit, Wolbert, Wolfsen en Zijlstra,

en de heer Hirsch Ballin, minister van Justitie, de heer
Winsemius, minister van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, de heer Wijn, minister van
Economische Zaken, de heer Veerman, minister van
Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, mevrouw
Verdonk, minister voor Integratie, Jeugdbescherming,
Preventie en Reclassering, de heer Bruins, staatssecreta-
ris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, de heer Van
Geel, staatssecretaris van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, de heer Van Hoof, staatssecre-
taris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid, en
mevrouw Ross-van Dorp, staatssecretaris van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mede dat er geen
afmeldingen zijn.

De ontvangen brieven en wetsvoorstellen staan op een
lijst die op de tafel van de griffier ligt. Op die lijst staan
voorstellen over hoe de Kamer deze stukken kan gaan
behandelen. Als aan het einde van de vergadering geen
bezwaar is gemaakt tegen deze voorstellen, neem ik aan
dat daarmee wordt ingestemd.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Teeven aan de minister van Justitie
over het doorlaten van drugstransporten.
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De heer Teeven (VVD): Voorzitter. Komt er in Nederland
een tweede IRT-affaire na de jaren 1990 tot 1994? Toen
regeerde een kabinet van CDA en PvdA en dat gaat nu
weer gebeuren. Of is er sprake van een nieuwe
werkwijze binnen de Nationale Recherche en het OM die
zijn sporen nalaat in de praktijk? Nadat de Kamer eerst
werd verrast door een aantal nieuwjaarstoespraken van
politiechefs van het Korps landelijke politiediensten over
het doorlaten van verdovende middelen en het inzetten
van burgerinfiltranten als strategie om de georgani-
seerde misdaad te bestrijden, werd zij afgelopen
zaterdag opgeschrikt door een bericht in NRC Handels-
blad dat de Nationale Recherche en het OM geen tijd
hadden om een hoeveelheid XTC-pillen in beslag te
nemen. Over dat onderwerp hebben wij al bij de
justitiebegroting met de minister gesproken. Hij heeft
ons toen toegezegd hierover indringend met de
betrokken politiechefs te spreken en dat het niet meer
voor zou komen.

De Nationale Recherche en het Landelijk Parket
hebben een goede naam op te houden. Sinds de
oprichting in 2002 zijn er mooie resultaten bereikt. Tot
voor acht tot tien weken geleden hebben wij weinig
gehoord over het niet in beslag kunnen nemen van
verdovende middelen en harddrugs of over het inzetten
van burgerinfiltranten. Eigenlijk dachten wij in de Tweede
Kamer dat wij er een beetje vanaf waren, dat wij hadden
geleerd van Van Traa en dat wij gewoon misdaad gingen
bestrijden en boeven gingen vangen. Mijn fractie was
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